
Protokół z XXVII Sesji Rady Gminy Kłodawa, która odbyła się  w dniu 28 kwietnia 2021 r.  

w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

5. Informacja Wójta Gminy Kłodawa o działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Komisariatu Policji II w Gorzowie Wielkopolskim o stanie bezpieczeństwa i 
porządku publicznego w roku 2020 na terenie Gminy Kłodawa (druk BRG 375/2021) 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Kłodawa (druk 

BRG nr 365/2021); 

b) wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami i zawarcia przez Gminę Kłodawa 

porozumienia międzygminnego dotyczące zasad współpracy przy opracowaniu „Planu 

porozumienia międzygminnego dotyczącego zasad współpracy przy opracowaniu „Planu 

Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Gorzowa 

Wielkopolskiego (druk BRG nr 366/2021); 

c) utworzenia Żłobka Gminnego w Kłodawie, dla którego organem prowadzącym jest Gmina 

Kłodawa oraz nadania Statutu (druk BRG nr 367/2021); 

d) ustalenia wysokości opłat za pobyt i maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobkach, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Kłodawa (druk BRG nr 368/2021); 

e) utworzenia ośrodka wsparcia Klubu Senior + w Chwalęcicach(druk BRG nr 369/2021). 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

 
Obrady rozpoczęto 28 kwietnia 2021 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:57 tego samego dnia. 
1. Otwarcie posiedzenia. 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona przywitał wszystkich uczestniczących w obradach XXVII 
Sesji Rady Gminy Kłodawa.  
 
2. Stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona na podstawie wykazu radnych online stwierdził, iż w 
obradach XXVII Sesji Rady Gminy Kłodawa uczestniczy 15 radnych. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad projektów 
uchwał w sprawach: 
1)wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości od osoby fizycznej (druk BRG nr 379/2021); 
2)przekazania środków finansowych na Fundusz wsparcia Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie 
dodatkowych patroli policji pełnionych przez Komendę Miejską Policji w Gorzowie Wlkp (druk BRG nr 
380/2021); 
3) wniesienia aportu do spółki Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Gorzowie Wlkp Sp.z o.o, 
w której gmina Kłodawa jest udziałowcem; 



4) zmiany tyt. uchwały z: wzoru wniosku i deklaracji o przyznanie dodatku mieszkaniowego na „wzoru 
wniosku i wzoru deklaracji o przyznanie dodatku mieszkaniowego” 
 
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
zgłoszone wnioski pod głosowanie. 
Głosowanie nr 1 w sprawie:  
Przyjęcia do porządku obrad projektów uchwał w sprawach: wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 
nieruchomości od osoby fizycznej (druk BRG nr 379/2021); w sprawie przekazania środków 
finansowych na Fundusz wsparcia Policji z przeznaczeniem na dofinansowanie dodatkowych patroli 
policji pełnionych przez Komendę Miejską Policji w Gorzowie Wlkp (druk BRG nr 380/2021); 
wniesienia aportu do spółki Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Gorzowie Wlkp Sp.z o.o, w 
której gmina Kłodawa jest udziałowcem i zmiany tyt. uchwały z: wzoru wniosku i deklaracji o 
przyznanie dodatku mieszkaniowego na „wzoru wniosku i wzoru deklaracji o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego” 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
 
Głosowanie nr 2 w sprawie:  
Przyjęcia porządku obrad.  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
 
4. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
Radni nie zgłosili uwag w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał 
przyjęcie protokołu pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 3  w sprawie:  
Przyjęcia protokołu z XXVI Sesji Rady Gminy Kłodawa..  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 



 
5. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 
Radni nie zgłosili zapytań do przedłożonej informacji. 
 
6. Informacja Komisariatu Policji II w Gorzowie Wielkopolskim o stanie bezpieczeństwa i porządku 
publicznego w roku 2020 na terenie Gminy Kłodawa (druk BRG 375/2021). 
Radna Bożena Adamczak poinformowała o włamaniach, które mają miejsce w Różankach i poprosiła 
o zwiększoną ilość patroli w celu monitorowania sytuacji. 
 
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Kłodawa (druk 
BRG nr 365/2021). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poinformował, iż projekt uchwały z autopoprawkami 
uzyskał pozytywną opinię Komisji Oświaty, następnie w związku z brakiem uwag zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 4  w sprawie: 
Podjęcia uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami 
Gminy Kłodawa (druk BRG nr 365/2021);.  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXVII/244/21. 
 
b) wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami i zawarcia przez Gminę Kłodawa porozumienia 
międzygminnego dotyczące zasad współpracy przy opracowaniu „Planu porozumienia 
międzygminnego dotyczącego zasad współpracy przy opracowaniu „Planu Zrównoważonej 
Mobilności Miejskiej dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Gorzowa Wielkopolskiego (druk BRG 
nr 366/2021) 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował iż projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Oświaty, , następnie w związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 5 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami i zawarcia przez Gminę 
Kłodawa porozumienia międzygminnego dotyczące zasad współpracy przy opracowaniu „Planu 
porozumienia międzygminnego dotyczącego zasad współpracy przy opracowaniu „Planu 
Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Gorzowa 
Wielkopolskiego (druk BRG nr 366/2021);.  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 



Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXVII/245/21. 
 
c) utworzenia Żłobka Gminnego w Kłodawie oraz nadania Statutu (druk BRG nr 367/2021); 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował iż projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Oświaty wraz z autopoprawkami naniesionymi na komisji. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak poprosiła o wprowadzenie autopoprawki polegającej na 

zwiększeniu liczby punktów w tabeli „Kryteria, punkty rekrutacyjne oraz dokumenty 

potwierdzające spełnienie danego kryterium przyjęcia do żłobka” w punkcie „Wskazanie 

przez rodziców w zeznaniu rocznym (PIT) za ostatni rok podatkowy miejsca zamieszkania na 

terenie gminy Kłodawa” do 40 punktów. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 6 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Kłodawie, dla którego organem 
prowadzącym jest Gmina Kłodawa oraz nadania Statutu (druk BRG nr 367/2021) wraz z 
autopoprawką. 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXVII/246/21. 
 
d) ustalenia wysokości opłat za pobyt i maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobkach, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Kłodawa (druk BRG nr 368/2021); 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował iż projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Oświaty, , następnie w związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 7 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt i maksymalnej opłaty za wyżywienie 
w żłobkach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kłodawa (druk BRG nr 368/2021);.  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 



Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXVII/247/21. 
 
e) utworzenia ośrodka wsparcia Klub Senior + w Chwalęcicach(druk BRG nr 369/2021). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował iż projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Oświaty 
 
Głosowanie nr 8 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Klubu Senior + w Chwalęcicach(druk BRG 
nr 369/2021). 
 
Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
za (14) 
Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał Chodkiewicz, Wanda 
Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, Benedykt Piotrowski, 
Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
BRAK GŁOSU (1) 
Bożena Adamczak 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXVII/248/21. 
 
f) wzoru wniosku i wzoru deklaracji o przyznanie dodatku mieszkaniowego (druk BRG nr 378/2021). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował iż projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Oświaty, , następnie w związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 9 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku i deklaracji o przyznanie dodatku mieszkaniowego (druk 
BRG nr 378/2021).. 
 
Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
za (14) 
Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał Chodkiewicz, Wanda 
Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, Benedykt Piotrowski, 
Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
BRAK GŁOSU (1) 
Bożena Adamczak 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXVII/249/21. 
 
g) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości od osoby fizycznej (druk BRG nr 
379/2021). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował iż projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Komunalnej, , następnie w związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 10 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości od osoby 
fizycznej (druk BRG nr 379/2021)..  
 
Wyniki głosowania 



za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
za (14) 
Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał Chodkiewicz, Wanda 
Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, Benedykt Piotrowski, 
Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
BRAK GŁOSU (1) 
Bożena Adamczak 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXVII/250/21. 
 
h) przekazania środków finansowych na Fundusz wsparcia Policji z przeznaczeniem na 
dofinansowanie dodatkowych patroli policji pełnionych przez Komendę Miejską Policji w Gorzowie 
Wlkp. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował iż projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Budżetu, , następnie w związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 11 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz wsparcia Policji z 
przeznaczeniem na dofinansowanie dodatkowych patroli policji pełnionych przez Komendę Miejską 
Policji w Gorzowie Wlkp. .  
 
Wyniki głosowania 
za: 13, przeciw: 0, wstrzymuję się : 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
za (13) 
Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał Chodkiewicz, Wanda 
Grabowska, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, 
Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
wstrzymuję się (1) 
Andrzej Korona 
BRAK GŁOSU (1) 
Bożena Adamczak 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXVII/251/21. 
 
i) wniesienia aportu do spółki Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Gorzowie Wlkp sp. 
z.o.o, w której Gmina Kłodawa jest udziałowcem (druk BRG nr 381/2021). 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła projekt uchwały. 
  
W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona  poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 12 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia aportu do spółki Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji 
w Gorzowie Wlkp sp. z.o.o, w której Gmina Kłodawa jest udziałowcem (druk BRG nr 381/2021)..  
 
Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
za (14) 



Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał Chodkiewicz, Wanda 
Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, Benedykt Piotrowski, 
Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
BRAK GŁOSU (1) 
Bożena Adamczak 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXVII/252/21. 
 
8. Wolne wnioski. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona zaproponował, aby do czasu kiedy sytuacja 
epidemiologiczna nie zostanie opanowana sesje były zwoływane zdalnie z możliwością stacjonarnego 
uczestniczenia w obradach ale prowadzone przy użyciu tabletów i programu esesja. 
 
Radny Benedykt Piotrowski w nawiązaniu  do dyskusji, która odbyła się przed sesją złożył wniosek w 
sprawie przeprowadzania sesji i komisji wyłącznie w trybie stacjonarnym. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował iż wniosek zgłoszony przez 
Radnego Piotrowskiego zostanie poddany głosowaniu jako opinia Rady i będzie miał charakter 
sondażu. Prerogatywą Przewodniczącego jest organizacja pracy Rady i sposób zwoływania sesji. 
Dodał, iż radni, którzy będą mieli takie życzenie będą mogli uczestniczyć w sesji w sposób 
stacjonarny. 
 
Głosowanie nr 13 sprawie: 
wniosek za przeprowadzeniem sesji i komisji wyłącznie w trybie stacjonarnym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Wanda Grabowska, Jan Kubera, Janina Maciejewska, Benedykt 
Piotrowski, Wiesław Witczyk 
PRZECIW (5) 
Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał Chodkiewicz, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Damian Żołędziejewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Gerard Bieryło, Ireneusz Winnik 
BRAK GŁOSU (1) 
Bożena Adamczak 
 
Radny Gerard Bieryło zapytał, jaki będzie zakres robót na inwestycji drogowej w Łośnie. 
 
Kierownik Agnieszka Szurgot – Miłosz odpowiedziała, że w ramach inwestycji zostanie 
przeprowadzony remont całej nawierzchni drogi na długości całej miejscowości wraz ze 
wzmocnieniem poboczy, i wyremontowaniem istniejących chodników. 
 
Radna Katarzyna Chmiel – Dera zapytała, czy dwa chodniki przy ul. Lipowej i Niepodległości zostaną 
wybudowane 
 
Kierownik Agnieszka Szurgot – Miłosz odpowiedziała, że zostało podpisane porozumienie z 
powiatem obejmujące projekt i realizację. Zadanie ma zostać wykonane w tym roku. 
 



Radny Roman Leśnicki podziękował sołtysowi, radnym oraz mieszkańcom za udział w akcji sprzątania 
ziemi, która odbyła się w sobotę. Zapytał, czy zostanie wyremontowana droga na odcinku Kłodawa – 
Wojcieszyce. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak odpowiedziała, że zgłaszała Pani Staroście potrzebę 
wykonania tego zadania.  
 
Radna Wanda Grabowska podziękowała za załatanie dziur na drodze przy kościele w Chwalęcicach. 
 
Radny Rafał Chodkiewicz zapytał o plany powstania spalarni śmieci przy terenach pomiędzy 
Małyszynem a Santockiem. Poparł pomysł organizacji sesji w sposób zdalny. 
 
Kierownik Jerzy Jesis odpowiedział że nie ma jeszcze oficjalnych informacji na ten temat lokalizacji 
tej inwestycji. 
 
Radny Wiesław Witczyk nawiązując do akcji sprzątania świata poprosił o zorganizowanie akcji 
oczyszczania brzegu i patrole policyjne nad jeziorem. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak przychyliła się do pomysłu radnego Witczyka 
 
Radna Katarzyna Chmiel – Dera poprosiła o oczyszczenie stawu w Różankach i przeprowadzenie akcji 
sprzątania lasów wraz z Nadleśnictwem i Kołami Łowieckimi. Zwróciła uwagę na problem wyrzucania 
odpadów dookoła cmentarza. 
 
Wójt Gminy Kłodawa odpowiedziała, że skontaktuje się w tej sprawie z Nadleśnictwem i Kołami 
Łowieckimi. 
 
Radny Jan Kubera poprosił o załatanie dziury na ulicy w drodze przy ulic Mironickiej i przycięcie 
konarów drzew przy tej samej ulicy. 
 
Wójt Gminy Kłodawa odpowiedziała, że temat został zgłoszony do Powiatu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona zapytał, czy jest możliwość zwołania sesji w sposób 
zdalny i umożliwienie zainteresowanym radnym uczestnictwa w trybie stacjonarnym. 
 
Mecenas Krzysztof Grzesiowski  nawiązując do przegłosowanej opinii w sprawie przeprowadzania 
sesji w sposób wyłącznie stacjonarny odpowiedział, że do kompetencji Przewodniczącego należy tryb 
zwołania sesji, a Radni mogą wyrazić swoją opinie w tej sprawie. Dodał, że tryb hybrydowy jest 
praktykowany w innych gminach i nie widzi przeszkód aby Rada Gminy Kłodawa pracowała w sposób 
hybrydowy. 
 
9. Zamknięcie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona 
zamknął obrady XXVII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 

Przewodniczący 
Rady Gminy Kłodawa 
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